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Referat for Skolebestyrelsesmøde 

 

 

1. Godkendelse af sidste referat og underskrifter (5 min.) 

Bestyrelsen godkender det seneste referat, underskrivning af referatet gøres på næste møde. 

Udskydes til næste møde, da dette møde er online. 

 

2. Meddelelser fra: (10 min.) 

a) Formand: Mads har overtaget formandsposten efter Heidi. Der vælges ny bestyrelse til 

sommer. Mads lægger op til, at der etableres en tråd i Aula, hvor SB kan kommunikere om 

løst og fast. Der findes også en tråd i messenger, som er lettere tilgængelig. Det besluttes, 

at der forsøges med Aula, fordi det er mere sikkert. 

b) Skoleledelse:  

Corona:Forældre er gode til at melde ind, når deres børn testes positive. Vi ajourfører ved alle 

henvendelser og gør statistikken op en gang om ugen. Vi har været i kontakt med  

sunhedsmyndighederne i forhold til skolens relativt høje smittetal, og meldingen er, at de ikke 

lukker skoler eller klasser ned som det der ud lige nu, og det skal vi som skole rette os efter. Vi 

orienterer forældre og klasser dagligt om de tilfælde vi får besked om. 

Indsatsområder: Anders præsenterer oversigt med 6 søjler, som bliver afsæt for et oplæg til 

personalet i næste uge. De 6 områder er Børnesyn, fælles pædagogisk retning, mellemform, 

faseinddeling, PLF og skolestyrken. Vi kommer nærmere ind på detaljerne og indholdet i de 6 

søjler på næste SB møde. 

Økonomi: Skolen er tildelt kr. 1.700.000. Bl.a. til godtgørelse af Rikkes afsked, men også til at få 

skolen tilbage på sporet og i videre udvikling. 

 

c) Medarbejderrepræsentanter: Der har været god energi trods megen omstilling. Corona 

fylder en del pt, men der er trods alt rimelig ro på personalet. 

d) Elevrådsrepræsentanter: ikke til stede 

e) Forældrerepræsentanter: Mette med nyt fra lokalrådet: natteravne er på stand by. 

Freezone er nedlagt og derfor mangler man et ”sted” at placere natteravne – SSP er på tale, 

med Simon ind over som koordinator for natteravne. 

 

 

Mødet finder sted: på personalestuen på mælkevejen kl. 10.00 – 14.00  

 

Der er frokost til mødet 

 

Inviterede: Mette Toft Oxbøll, Anja Sederstrøm Jørgensen, Camilla Nielsen, Heidi S. Holm, 

Larisa Kovac, Mads Nygaard, Claus Jensen og Irene Christoffersen  

 

Elevrepræsentanter:  

 

Byrådsrepræsentant: Dennis Reichstein Hansen 

 

Ledelsen: Anders Høiberg og Mette Brunberg 

 

Ikke til stede: Heidi Holm 
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3. Kvalitetsrapport – AH laver oplæg og der kommer kommentarer som vi sender ind som 

høringssvarsvar 

AH gennemgår rapporten. Vi skal lave høringssvar på de tre hovedområder; læring, trivsel og 

personlig mestring.  

Det er interessant at se på, hvordan vi kan gøre indsatser for at løfte andelen af de dygtigste 

og generelt løfte eleverne fagligt. Særligt i de ældste klasser er der en oplevelse af, at der 

opstår en kultur i klasserne, hvor det ikke er ”sejt” at lære og blive dygtigere. 

 

4. Forældreovertagelse af skolen - AH laver skriv med dato og formål som gennemgås på 

mødet. 

Ledelsen vil gerne skabe rum til at søsætte nye tiltag sammen med personalet. Vi har brug for 

mere end et aftenmøde og forsøger derfor at tilrettelægge en forældreovertagelse af skolen 

(eleverne) en dag, så vi kan lave en pædagogisk dag for personalet. AH har formuleret et 

brev, der orienterer om det praktiske og om baggrunden for skoleovertagelsen.  

Skal brevet ud til trivselsrådet eller til alle forældre? Der er stemning for, at det sendes ud til 

alle, men man kunne godt bruge trivselsrådene ind i det. Vi aftaler, at der laves et 

selvstændigt skriv til trivselsrådene, hvor de orienteres, inden det andet brev sendes ud, og vi 

opfordrer dem til at hjælpe med at skubbe på i forældregruppen. 

Ledelsen laver skriv til trivselsrådene, hvor vi også etablerer samarbejde med klasselærerne 

om koordination og planlægning af skoleovertagelsen. Det er trivselsrådet, der koordinerer og 

giver besked til lærerne. 
 

5. Gennemgang af de principper vi har i spil på skolens hjemmeside. 

 

- Der skal arbejdes med: 

 

Princip 1 skole/hjemsamarbejdet 

 

Princip 2 antimobbestrategi 

 

 

6. Valg til SB  

Larissa har overtaget posten som næstformand. Der 4 på valg: Mette, Mads, Anja og Heidi. Disse 

skal tage stilling til, om de ønsker at genopstille. Mads og AH laver en plan for kommunikation om 

valget og valgperioden.  

 

7. Punkter til næste møde (5 min.) 

Princip for deling af klasser – aktuelt 6.-7. klasse. 

Hvordan fungerer det med den nye ordning med svømning/idræt? IC undersøger blandt lærerne. 

 

8. Evt. (5 min.) 

Hvornår og hvordan skal vi afholde møde om principperne, som er et udgået punkt for mødet i 

dag, fordi vi afholder online. Vi beslutter at lægge det ind på et aftenmøde, som forlænges med 

en time eller halvanden. 
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 ______________________________  _________________________________________ 

Heidi S. Holm, forældrevalgt  Mads Nygaard, forældrevalgt 

Formand   Næstformand 

 

 

______________________________          ________________________________________ 

Camilla Nielsen, forældrevalgt Larisa Kovac, forældrevalgt 

 

 

 

_______________________________ _________________________________________ 

Anja Sederstrøm Jørgensen,   Mette Toft Oxbøll, forældrevalgt 

Forældrevalgt 

 

 

 

_________________________   

Claus Jensen, forældrevalgt 

 

  

 

___________________________________   

     Irene Christoffersen, med.arb.rep 

 


